
                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
                                     Dato:  d. 26/10–2022, kl. 19.00 i SFO 
Mødeleder: Jannie 
Referat: Anne                     
Afbud:  Bjørn 

Kage: Lonni 
 

Pkt. 7: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 
 

2.Skolebestyrelsesformand: 

 

3.Andre: 

 

Ad. 7 

1)AH:  

-Personale nyt. Ny pædagog Anette er startet mandag.  

-Nationale overgangstest starter op fra 7. nov. 

-Brug af Chromebooks’: Skolechefen skriver: ”…..I sommerferien fik 

Helsingør kommune af Datatilsynet et påbud om standsning af brug af Chromebooks 
i undervisningen. Et påbud der efterfølgende blev ophævet, men med et krav om at 
de bagvedliggende udfordringer skulle afdækkes og håndteres senest d. 3. 
november 2022.  

 
Kommunernes Landsforening (KL) er efter sommerferien gået ind i sagen på vegne 
af de næste 50 kommuner, der bruger Chromebooks og Google Workspace i 

undervisningen. 

…. 
Lige nu vurderes følgende mulige udfald af Datatilsynets vurdering: 

1. Det afleverede materiale vurderes af Datatilsynet at leve op til GDPR-
reglerne. Kommunerne kan dermed forsætte anvendelsen af 
Chromebook/Google Workspace i undervisningen – evt. med mindre 
justeringer. 

2. Det indleverede materiale godkendes ikke umiddelbart af Datatilsynet, men 
der arbejdes efter ny tidsplan for udbedring af dette. Datatilsynet giver evt. 
målrettede påbud ift. dele af anvendelse/databehandling og ny deadline. 

3. Der gives øjeblikkeligt forbud til alle kommuner mod anvendelse af 
Chromebook/Google Workspace. Kommunerne ophører øjeblikkeligt med 
anvendelse. Dette vil forventeligt træde i kraft fra og med mandag d. 7. 
november. ……” 

Skolen venter spændt på hvad der besluttes.  

 

2)  Høringsbrev vedr. bus er sendt.  

     Sørgede for lærernes dag d. 5. okt. Personalet meget glade. 

        

3) Intet 

 

Pkt. 8: Evaluering af ny 

skolefest 

Drøftelse: 

Hvad var godt for børn og 

forældre?  

Hvad skal der evt. ændres på?  

Andet? 

 

Ad. 8 

Evaluering: Fællessang passer med tiden, hvor fællessang er blevet 

moderne. Ved fællessang så var det lidt bøvlet, at folk ikke sad ned,  

for dem som stod ved døren kunne ikke se. Nogle synes det var fint at 

stå op. 

Forældrene kendt ikke sangene. 

Savnede ikke noget skuespil – eleverne hyggede sig. Lidt svært når 

man var alene afsted med børn i flere klasser.  

Fællesspisning: Lidt en usikkerhed om hvor man skal spise – hos 

hvilket barn. 

Indskolingen lidt svært, at de skulle forlade klassen. Det skal gøre 

tydeligere, hvor de skal hen efter spisning. Måske de får fast plads i 

biblioteket. 

En havde ikke behov for fællesspisning. Bedre at vi kunne blande 

klasserne.  
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Super at 6.kl. skuespil kommer senere,  så hele skolen ser det. Vi 

kunne invitere andre forældre og andre interesserede til 6.klasse 

skuespil, så kan dem som vil komme her. 

 

Pkt. 9: Oplæg v. AH om 

Sorring skole 

-Værdier, facts, ressourcer, 

skema m.m. 

 

Hvad får du øje på? 

Er der noget som bestyrelsen 

gerne vil gå mere ind i? 

 

Ad.9 

 

Flyttes til næste møde d. 7. dec. da alle nye medlemmer ikke var til 

stede. 

 

Pkt. 10: Åbent punkt og 

eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op 

på et senere møde. 

Ad.10 

 

-Kan man ikke få koldt vand fra hanerne? Det kan jo være 

problematisk/uhygiejnisk. AH spørg ejendomsafdelingen. 

-Pause-ringning. Børn svært ved at nå ned i klassen til tiden. AH: Vi 

har haft det oppe og vende. Måske skal det prøves af. 

-Hvad må man give børn af straf på skolen? Skolen giver ikke straf, 

men det kan være en konsekvens, hvis vi f.eks. skal holde ekstra øje 

med enkelte børn i en periode. 

-Skolemad – Madordning. Det kunne være skønt. AH: Skolen har 

prøvet noget for år siden. Dyrt for forældrene og kraver en del 

administration. Forælder tjekker hvad det koster og hvor de får det fra. 

-Køleskab – hvorfor ikke? AH: Hvem skal gøre det rent og tømme det 

for gammel mad og mælk?  God ide at lægge et køleelement i tasken 

eller bruge en lille køletaske, som man har med ved siden af 

skoletasken. Og drikkedunken i fryseren, så den bliver lidt kold. 

-Vikartimer – hvornår kan eleverne sendes hjem. Forældrene ved ikke 

hvis børnene er kommet før hjem.? Klasser som har timer til kl. 14.30, 

kan blive sendt hjem kl. 13.45, hvis læreren er fraværende. Vi sender 

børnene i klub fremfor de sidder i skolen med en vikar og f.eks ser en 

film. Selvfølgelig måske et problem for de børn, som ikke går i klub. 

-Brug af forældrerådene – hvordan? Vi fik noget på kurset for 

skolebestyrelsen – men er i tvivl om det er en ide. Flemming prøver at 

finde slides fra bestyrelsen. AH leder efter gammel folder, og så kan vi 

måske ændrer den så den passer til det bestyrelsen vil. 
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